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Bestyrelsesmøde 

   

 

Dagsorden til møde 

Den 13. maj 2025 kl. 17.00 - 19.00 Klub Mix   
 

MØDEDELTAGERE  

Forældre: 

Lars Eitmann, Christian Clausen, Malene 

Bloch-Bjerringgaard og Bettina Haahr, 

Linda Winum, Mathilde Sydney 

Berthelsen og Dorthe Magnussen 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Josefine Kolind og Kenneth Kay. 

Ledelsesrepræsentanter: 

Pæd. Leder: Christian Vilhelmsen 

Fællesleder: Carsten Lunn  

 

Afbud: Josefine (barsel) 

 

 

 

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Info 

• Status personale – Vi mangler 3-4 pædagoger på Fritidsklubområdet. 

Vi har svært ved at rekruttere pædagoger i hele kommunen og særligt 

er det svært i Hornsherred.  

• Nye børn – Vi har samlet 30-40 børn færre end sidste år.  

• Pædagoger i skolen – I forbindelse med ny skoleaftale for kommende 

skoleår har vi måttet kæmpe lidt for at bevare vores pædagoger i 

skolen. Nogle skoler så afskaffelsen af understøttende undervisning 

som en mulighed for at komme af med klubpædagogerne.  

• Temaformiddag om børns digitale fritidsliv – Alle medarbejder har 

været på en Tema formiddag om børns digitale fritidsliv. 

• Lørdagsklub nr. 2. – På baggrun af stor tilslutning til lørdagsklubben er 

det aftalt med familieafdelingen at vi opretter en ny lørdagsklub i klub 

107. 

• Budget, underskud fra 2024 – Vi har fået et underskud på omkring 

300.000,- far 2024 til dette budgetår.  

• Bestyrelsen spurgte ind til hvordan det er gået med den ændrede 

åbningstid, og samtidig om vi er opmærksomme på i hvor stort et 
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 Dagsorden 
omfang børnene får tidligere fri fra skole i forbindelse med den nye 

aftale på skoleområdet. Lars påpeger at han mener vi skal gøre en del 

ud af at gøre opmærksomme på de konsekvenserne af dels kortere 

åbningstid, men også en evt. udvidelse af åbningstiden uden at der 

tilføres ressourcer. 

 

Sag nr. 2  Skærmpolitik 

Formel godkendelse af skærmpolitik – Vi beder bestyrelsen om at godkende 

den vedtagne politik.  

Drøftelse af hjørner af politikker. Det blev spurgt til om vi havde taget stilling 

magtanvendelse, ifb. med at vi evt. kom til at tage telefonerne fra børnene. 

Principielt må vi ikke tage telefonen fra et barn og det vil være en 

magtanvendelse. Medarbejdersiden mener at det er et tænkt eksempel og at 

det i klubberne ikke er aktuelt, at der tages telefoner fra børn. 

 

Sag nr. 3  Mediepolitik 

Høring af første udkast til ny mediepolitik – Til en start stiller formanden 

spørgsmål til om det virkeligt er nødvendigt at vi skal så langt ind i 

maskinrummet. Hvorfor skal vi tage stilling til fagligt stof vi ikke har forstand 

på? Hvor er tilliden til pædagogerne og institutioner. 

 

Der efterlyses handlinger, altså hvordan politikken udleves. Kritik af 

placeringen af skærmzonerne i klubberne.  

 

Efter en god dialog i forlængelse af formandens indlæg, lyder det til at der er 

enighed om at vi skal være meget detaljerede ift. gennemgang af politikken.  

 

Forslag til at formålet kunne blæses op blive mere tydeligt. Fremhæve de 

vigtigste afsnit.  

 

Sag nr. 4  Dialog møde med udvalg 

Gennemgang og drøftelse af dagsorden til mødet. Carsten fik punkter fra 

bestyrelsen til et lille oplæg som han skal holde. 

 

Sag nr. 5  Fælles forældremøde  

Program – Vi laver en blanding af korte indlæg små indlæg, beretning, valg og 

et oplæg af Morten Kirckhoff. 

 

Hvem genopstiller? 

Lars genopstiller ikke som formand, vil gerne være med – på valg 

Betina genopstiller ikke 

Linda er ikke på valg 

Christian genopstiller, er på valg 

Dorthe er ikke på valg 

Mathilde er ikke på valg 

Malene genopstiller, er på valg 

Ny fra Skibby -  
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Andet 

 

Sag nr. 6  Evt.  

Kaniner i dyreklubben – Der rejses kritik af dyrenes forhold i Dyreklubben. 

Bestyrelsesmedlem mener at de lever under kummerlige forhold. Et lille bur 

osv.  

Sag nr. 7   

 

 


